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 Protokół nr 77/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 14 listopada 2016r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przedstawienia projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034 wraz z projektem uchwały budżetowej 

powiatu nowomiejskiego na 2017 r. 

Pani Skarbnik poinformowała, że budżet jest zrównoważony natomiast jest to budżet 

deficytowy. Szczegółowo omówiła projekt WPF na rok 2017. 

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta / 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przedłożenia projektu uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2017 r. 

wraz z uzasadnieniem do projektu uchwały budżetowej. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła projekt uchwały budżetowej. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Pan Starosta poinformował, że wpłynął wniosek pana Józefa Blanka – Burmistrza Nowego 

Miasta Lubawskiego stanowiący załącznik nr 3, w sprawie dysponowania nieruchomością   

(ul. Żwirki i Wigury) na cele budowlane związane z budową ścieżki rowerowej wraz z 
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infrastrukturą towarzyszącą na trasie dawnej linii kolejowej Tama Brodzka – Iława w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Mirosława 

Wodary – dyrektora ZSZ w Kurzętniku w sprawie wyrażenia zgody na prowadzenie 

rekrutacji w roku szkolnym 2017/2018 w dotychczasowych zawodach. 

/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor ZSZ w Kurzętniku oraz pani Barbara 

Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał wniosek pana M. Wodary stanowiący załącznik nr 4. 

Pan Wodara poinformował, że szkoła chciałaby prowadzić działania rekrutacyjne w roku 

szkolnym 2017/2018 w dotychczasowych zawodach (z wyłączeniem technika przemysłu 

mody) oraz planowanym zawodzie technik handlowiec w Technikum im. Noblistów Polskich 

w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Dodał, że nauczyciele mają odpowiednie 

kwalifikacje do nauki w w/w zawodzie.  

Pan Starosta zapytał, czy jest zrobione rozeznanie czy na ten kierunek będzie nabór. 

Pan Wodara odpowiedział, że w chwili obecnej odbywają się spotkania z rodzicami w 

gimnazjach.  

Pani Orłowska poinformowała, że zauważalny jest spadek liczby uczniów w zasadniczej 

szkole zawodowej natomiast wzrasta liczba uczniów w technikum. Dodała, że na chwilę 

obecną pan dyrektor wnioskuje o prowadzenie działań promocyjnych, natomiast w 

późniejszym terminie będzie wnioskował o wyrażenie zgody na otwarcie określonych 

kierunków, po uzyskaniu opinii powiatowej i wojewódzkiej Rady Zatrudnienia.  

Pan Buliński stwierdził, że utworzenie kierunku w zawodzie technik handlowiec jest dobrym 

pomysłem, ponieważ należy zwrócić uwagę na zawody deficytowe.  

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. 

Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyznania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że wpłynęły 22 wnioski, kwota która była zabezpieczona na 

fundusz zdrowotny wynosi 5000 zł.  W dniu 7 listopada odbyło się posiedzenie Komisji 

Zdrowotnej, która  przyznała środki finansowe w proponowanej wysokości z Funduszu 

Zdrowotnego nauczycielom, którzy złożyli wnioski. Środki finansowe zostaną przekazane 

szkołom i placówkom, w których nauczyciele korzystają z Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych. 

Pan Buliński stwierdził, że pomoc zdrowotna nie powinna być przyznawana wszystkim, 

którzy złożyli wnioski, tylko osobom które tej pomocy najbardziej potrzebują.  

Pani Grzywacz przychyliła się do stwierdzenia pana Bulińskiego. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy 

Kurzętnik w sprawie wyrażenia zgody na założenie Szkoły Specjalnej w Wielkich 

Bałówkach.  
 

Pani Orłowska poinformowała, że wpłynął wniosek Wójta Gminy Kurzętnik stanowiący  

załącznik nr 5, w sprawie wyrażenia zgody na założenie Szkoły Specjalnej w Wielkich 

Bałówkach. Wyjaśniła, że prowadzenie szkoły specjalnej jest w kompetencji powiatu. Dodała, 

że jeżeli Rada Powiatu wyraziłaby zgodę na prowadzenie tego typu szkoły przez gminę 

Kurzętnik, to powinno być podpisane stosowne porozumienie w tej sprawie oraz powinna być 

przygotowana uchwała Rady Powiatu. 
 

Zarząd przychylił się do wniosku Wójta Gminy Kurzętnik i przekazał pismo pod obrady 

Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia. 
 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Józefa 

Blanka – Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego w sprawie zwiększenia dotacji w 

związku z powierzeniem prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej przez Miejską 

Bibliotekę Publiczną w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że wpłynął wniosek pana Józefa Blanka – Burmistrza 

Nowego Miasta Lubawskiego, stanowiący załącznik nr 6, w sprawie zwiększenia dotacji w 

roku 2017 na prowadzenie powiatowej biblioteki publicznej przez Miejską Bibliotekę 

Publiczną w Nowym Mieście Lubawskim do kwoty 12 000 zł. 

Pan Starosta poinformował, że uzgodniono z panią Skarbnik, iż w budżecie powiatu na rok 

2017 została zabezpieczona kwota na realizację powyższego zadania w wysokości 7000 zł. Po 

przekazaniu przez Urząd Miasta sprawozdania z wydatkowanych środków za rok 2016 i 

uchwaleniu budżetu na rok 2017 Zarząd Powiatu może ponownie rozpatrzyć powyższy 

wniosek. 

Pan Buliński stwierdził, że można by porozmawiać z innymi gminami czy nie byłyby 

zainteresowane prowadzeniem biblioteki powiatowej na terenie swojej gminy.  

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wynikami konsultacji oraz 

przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pani Orłowska poinformowała, że odbyły się konsultacje społeczne w terminie od 17 do 31 

października, nie wpłynęły żadne ankiety dotyczące powyższego projektu uchwały. Ponadto 

w dniu 21.10.2016r. odbyło się otwarte spotkanie. Uczestniczyło w nim  dwóch 

przedstawicieli Rady Organizacji Pozarządowych, którzy nie wnieśli uwag i pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały. Dodała, że wpłynęła opinia Okręgowej Izby Aptekarskiej 

w Olsztynie oraz opinie z gmin.  
  

Wynik konsultacji stanowi załącznik nr 7. 

Opinia Okręgowej Izby Aptekarskiej w Olsztynie stanowi załącznik nr 8. 

Opinia gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 9. 

Opinia gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 10. 

Opinia gminy Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 11. 
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Opinia gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 12. 

Opinia gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 13. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na wybór wykonawcy dostawy sprzętu medycznego dla 

zespołów ratownictwa medycznego Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim 

Sp. z o.o. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że ofertę złożyła tylko jedna firma, która mieści się w 

zabezpieczonych środkach. Komisja przetargowa wybrała ofertę firmy MEDline Sp. z o.o. z 

Zielonej Góry /cena ofertowa brutto wynosi:  98 879,84 zł/. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, M. Buliński, 

B. Grzywacz, A. Stajszczak. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                 


